
Kaj delajo v smučarskem društvu Strahovica

Trije tečaji
(fk) Letošnjo s snegom radodarno zimo so člani smučarskega društva Strahovica iz

Sela pri Vodicah dobro izkoristili. Priredili so tri tečaje alpskega smučanja, ki so zelo lepo
uspeli.

Najštevilnejša je bila udeležba na enote-
denskem tečaju na Krvavcu, ki se ga je udele-
žilo 45 članov društva. Za otroke iz Šinkovega
turna in okoliških krajev so priredili tečaj na
enem izmed tamkajšnjih gričev. Poskrbeli pa
so tudi, da so se smučanja lahko naučili tudi
starejši, ki doslej niso smučali, saj so tudi zanje
v Šinkovem turnu priredili poseben tečaj, kj se
ga je udeležilo 12 smučarjev in smučark. Ned-
vomno so to za društvo, kj se ne ukvarja s tek-
movalnim alpskim smučanjem, spodbudni
uspehi. Smučarsko sezono pa bodo tako kot
vsako leto zaključili s tradicionalnim tekmova-
njem v veleslalomu za Kristanov memorial, ki
se ga običajno udeleži večina članov.

Zelo aktivni so tudi smučarji tekači. Udeležili
so se številnih tekaških maratonov in drugih
prireditev. Tudi tu je poudarek predvsem na
množičnosti, kljub temu pa so člani dosegli tudi
nekaj vidnih uvrstitev. Tudi tekači bodo sezono
sklenili s tradicionalnim društvenim tekmova-
njem.

Člani SD Strahovice pa so se izkazali tudi
kot zelo dobri prireditelji tekmovanj. Tako so
uspešno izvedli slovensko prvenstvo v klasični
kombinaciji za cicibane in mlajše pionirje, saj
imajo za izvedbo takšnih tekmovanj vse mož-
nosti — ustrezni smučarski skakalnici in teka-
ške proge, ki pa jih morajo delati sami. Prav
zato si prizadevajo, da bi poseben teptalni
stroj, ki ga imaZTKO Ljubljana, vlekel smučine
tudi v tem koncu šišenske občine.

Vse kaže, da bodo bolj delavni spet postali
tudi skakalci, saj jeprecej mladih, ki sose letos
začeli ukvarjati s tem športom.

Člani društva se rekreacijsko ukvarjajo tudi
s številnimi drugimi športi — od balinanja do
iger z žogo. Pozimi enkrat tedensko vadijo v
telovadnici osnovne šole v Vodicah, poleti pa
na lastnih objektih. Da bi se njihova dejavnost
še bolj razmahnila, si prizadevajo, da bi s po-
močjo krajevne skupnosti in Agroemone
končno rešili problem lastništva zemljišča, na
katerem stojijo. njihovi objekti.


